
232 - XXXII sesja, Rady Miejskiej, 30.11.2016 

Interpelujący radny: Anna Rożek 

Radna zgłosiła wniosek o załatanie dziur w nawierzchni ulicy Czarneckiego, bowiem mieszkańcy skarżą 

się, że jej zły stan techniczny wręcz uniemożliwia im przejazd. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/25839.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/546.html



